
PROTOKOI, NR LII / 09
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
odbytej w dniu 30 grudnia 2009 roku

w lokalu Klubu Nauczvciela w Jedrzeiowie.

Ad.  l .
O godzinie 110s Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady LII

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych go6ci, radnych,
burmistrz6w, naczelnikow Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 21 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Tadeusz Lesiakowskiego na sekretarza
o brad. Radny Le si akowski v,ryr aztL zgodE.

Rada Miejska w JEdrzejowie przyjqla kandydaturE radnego Tadeusza Lesiakowskiego
na sekretarza obrad,20 glosami za; przy jednym glosie wstrzymuj4cym.

A d . 2 .
Proponowany porz4dek obrad otrzymany przez radnych w dniu 21 grudnia 2009 roku:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanre zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informac"ia o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
7 . Intbrmacj a o realizacji interpelacj i i zapytah z poprzedniej sesj i.
8. Uchwala w sprawie wyralenia zgody na sprzedaL w drodze bezprzetargowej nieruchomoSci

komunalnych polo2onych w obr. 11 miasta Jqdrzejowa.
9. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na sprzedaL w drodze bezprzetargowej nieruchomoSci

komunalnej polozonej w Jqdrzejowie przy Alei Jozefa Pilsudskiego.
10. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2009 rok.
ll.Uchwala w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w niewygasajqcych z uplywem roku

budzetowego 2009.
12. Uchwala w sprawie przyjqcia Gminnego Programu Przeciwdzialama Przemocy w Rodzinie

dla Gminy Jqdrzej6w.
1 3. Odpowiedzi na interpelacje.
14. Sprawy roZne.
15. ZamkniEcie obrad.

Ze wzglEdu na wniosek Burmistrza Miasta Jgdrzejowa z dma 22 grudnia 2009 roku

o wprowadzenie do porz4dku obrad najbliizszej sesji projekt6w trzech uchwal, /wniosek wraz

zprojektami uchwal radni otrzymali w dniu 23 grudnia 2009 r.l, oraz ze wzglqdu na proSbg

Burmistrza o zmianq kolejnoSci omawiania poszczegolnych uchwal, Przewodnicz4cy Rady

Pawel Blaszkiewicz przed rczpoczqciem obrad przedstawil radnym na piSmie nowy porz4dek

obrad LII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Porz4dek obrad przedlolony radnym przed r ozpoczgciem obrad :
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.



3. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacia o realizacji uchwal rady zpoprzednich sesji.
7. Informacja o realizacji interpelacji r zapy4anzpoprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki

i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok
2009.

9. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2009 rok.
10. Uchwala w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w niewygasaj4cych z uplywem roku

bud2etowego 2009.
1 1. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaZ w drodze bezprzetargowej nieruchomo6ci

komunalnych poloZonych w obr. 11 miasta Jgdrzejowa.
12. Uchwata w sprawie wyraZenia zgody na sprzeda2 w drodze bezprzetargowei nieruchomo5ci

komunalnej polozonej w Jgdrzejowie przy Alei J6zefa Pilsudskiego.
13. Uchwata w sprawie przyst4pienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwq

,,e-SwiEtokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Wojew6dztwa
S wi qt o krzysk i e go " i zab e zpie czeni a wkladu wlasne go.

14. Uchwala w sprawie przystqpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwq

,,e-Swigtokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST" i zabezpieczenia wkladu
wlasnego

15. Uchwala w sprawie przyjqcia Gminnego Programu Przeciwdzialama Przemocy w Rodzinie
dla Gminy JEdrzejow.

I 6. Odpowiedzi na interpelacj e.
17. Sprawy roZne.
18. Zamknigcie obrad.

Burmistrz Marek Wolski odczyta\ porz4dek obrad i przedstawil radnym powody
wprowadzonych zmian: w zwiqzku z tym,2e chcialby jeszcze dziS uruchomii pewne sprawy
w bankach - uchwaly:

P rob I em6w A1 koho lowy ch or az Przec iwdzi alania Narkomani i na rok 20 09 .

2009
- omawia6 jako punkty 8, 9 i 10.

Radny Waclaw KEdra zgtosil wniosek o zdjgcie z porzqdku obrad punktriw ll i 12.
Sprawy te s4 w Srodowisku Jgdrzejowa doS6 gloSne, a nawet bulwersuj4ce opiniq publicznq.
Radny uwaLa, 2e nad tymi sprawami nale2y obradowai w normalnym trybie, to znaczy, sprawy
te powinny byc omawiane podczas obrad komisji i kazdy z radnych powinien sobie wyrobii
zdanie poprzez pracQ w komisji, zapytania skierowad do os6b zainteresowanych - i przyjSc na
sesjg glosowai w petnym przekonaniu, ze ma wyrobiony pogl4d. Radny KEdra nie chcialby, aby
dzi| toczyla sig debata, - bo do tego sprowadzaj4 siE te punkty, - dlatego wnosi o zdjqcie
zporzqdku i wprowadzenie na kolejne obrady sesji, w normalnym trybie, ktory by uwzglgdnial
prace nad tymi punktami w czasie obrad komisji.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odpowiedzia|2e rozumie, ale zaznaczyl,2e
sprawa nie jest sprawe SwieZ4. Bylo to przedstawiane komisjom. Dlatego nie uwaza za zasadne



wycofanie tych punkt6w. Nastqpnie Przewodmczqcy Rady poddal pod glosowanie porz4dek
obrad przedstawi ony przez Burmistrza.

Wyniki glosowania w sprawie przyjgcia porz4dku obrad przedstawionego przez Burmistrza:
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.
Z a - 1 0
Przeciw - 11
Wstrzymalo siE - 0
Porz4dek obrad nie zostal przyi€ty

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie wniosek radnego Waclawa KEdry
o zdjgcie z porzqdku obrad punkt6w lI i 12.
W glosowaniu wziqlo udzial2l radnych.
Z a  -  1 1
Przeciw - 8
Wstrzymalo siE - 2
Wniosek zostal przyj gty

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz poprosil o dokonanie stosownej zmiany
numeracji kolejnych punkt6w w zwiqzku ze zdjgciem z poruqdku obrad punkt6w 11 i 12.

Porz4dek obrad:
L Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjqcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
7 . Informacja o realizacji interpelacji i zapytah z poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki

i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialanra Narkomanii na rok
2009.

9. Uchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2009 rok.
10. Uchwaia w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w niewygasaj4cych z uplywem roku

bud2etowego 2009.
11. Uchwala w sprawie przyst4pienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwq

,,e-Swigtokrzyskie Budowa Systemu Informacji Przestrzennej Wojew6dztwa
Swi qtokrzyski e go" i zab ezpieczeni a wkladu wlasne go.

12. Uchwala w sprawie przyst4pienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwq

,,e-SwiEtokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatyczn€1JST" i zabezpieczenia wkladu
wlasnego

13. Uchwala w sprawie przyjgcia Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie
dla Gminy JEdrzej6w.

I 4. Odpowiedzi na interpelacje.
15. Sprawy r52ne.
16. ZamkniEcie obrad.

O godzinie 1115 Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz oglosil 5 minut przerwy.



Ad.3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr LIl09 z dnra 3 grudnia 2009 roku.

A d . 4 .

Radny Adam Czajor w imieniu mieszkaric6w ulicy Przypkowskiego powiedzial, ze pasy
zieleni pomiqdzy chodnikiem a jezdniq se zasypane liS6mi z jesieni. Radny prosi, zeby
to uprz4tn46 i wywiez6.
Radny Adam Czajor prosi o podanie do wiadomo5ci publicznej, w kt6rym miejscu bgdzie
po2egnanie starego roku.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e po tylu latach, jeden raz nie byla na ostatniej
sesji. Po tej sesji rozdzwonily siE telefony, czy to jest prawda, 2e podro2ala woda i Scieki"

,,Niestety, nie umialam odpowiedzie6 na to pytanie. Panie Burmistrzu. Trzy lata temu
Rada obnizyla wodE i Scieki na Pana wniosek. Media sig rozpisaly, 2e co to s4 za radni.
2e nie chc4 mieszkaricom obnizy(, wody i Sciek6w. Na tej samej sesji powiedzial Pan, 2e
zostawia Pan rezerwE 15 groszy na amortyzacjE zakladu. Pltam siE Pana, czy Pan wie. co
za te 15 groszy zostalo wykonane przez wodociqgi, bo nawet l4cznik ulicy Zeromskiego
i Kopernika, gdzie Pan dobrze wie,2e dokumentacja byla zrobiona, nie zostal wykonany.
Na ostatniej sesji woda i Scieki zdroZaly; Pan Burmistrz wypowiedzial sig, ze podwy2ki
s4 znikome. Panie Burmistrzu kochany, moze i znikome dla Pana, ale ja, jako rencistka -

to du2o. Moje pytanie jest nastEpuj4ce: jakie straty s4 w wodoci4gach na dzien dzisiejszy,
skoro podwyZszamy Scieki i wodg. Poprzedni kierownik wybudowal budynek
biurowiec, kupil dwa samochody. Pan radny Barafrski rozliczal Pana Kierownika - sk4d
wzifi pieni4dze na wybudowanie budynku. Czy radni nie pamigtaj4zeszlej kadencji, jak

bylo glosowanie, ze byliSmy opisani, 2e nie chcemy obnizyd wody i Sciek6w? Jako
najstarsza radna proszQ o poinformowanie mieszkafrc6w ptzez media, kt6rzy radni
glosowali za podwylk4 wody i Sciek6w".
Radny Pawel Faryna powiedzial, 2e w Ksi4ze-Skroniowie G6rnym w miesiqcu grudniu
jest robiona droga, natomiast chodnik na ul. Dmowskiego nie jest realizowany ze
wzglEdu na warunki atmosferyczne - tak odpowiedzial Pan Burmistrz. Radny pyta,
dlaczego drogajest robiona, a chodnik nie.
Radny Pawel Faryna prosi o kopie korespondencji z PKP w sprawie dzierzawy gruntu
pod drogq w KsiqZe-Skroniowie Dolnym.
Radny Marian Zimoch przypomnial., 2e na ostatniej sesji zglaszal problem dotycz4cy
sprzeda|y bazy GS w Rakowie . Otrzyma\. odpowiedZ, 2e dzialka nie zostala sprzedana.
W zwi4zku ztym radny pyta, czy Urzqd Miejski nie powinien wykupid tej nieruchomoSci
chociaZby pod k4tem targowicy zwierzgcej dla rolnik6w. NieruchomoSd spelnia wszelkie
wymogi dotycz4ce handlu i byloby lepiej niz obecnie, gdzie handel odbywa siE pod lini4
wysokiego napiqcia.
Radny Marian Zimoch przypomnial, 2e na ostatniej sesji radny Adamus pytal
oinwestycje dotyczqc4 oSrodka zdrowia w Rakowie; dostal odpowiedz, 2e bqdzie
rozpatrywana przy ewentualnych autopoprawkach do budzetu. Radny uwaZa,
ze ta inwestycja powinna byd priorytetowa i powinna byd ujEta w budzecie. S4
wszelkiego rodzaju pozwolenia i plany na budowq. Jak tg inwestycje bEdzie sig odkladai,
to dojdzie do takiego absurdu, jak z wodoci4giem w Rakowie,2e plany bqd4 ale nie bgd4
zrealtzowane.
Radny Marian Zimoch powiedzial, 2e jako soitys Rakowa od roku rozmawia
z Burmistrzem odnoSnie oSwietlenia pomigdzy Rakowem a Wolic4. Jest tam okolo 600
metrowy odcinek nieoSwietlony. W samym Srodku znajduje siE restauracja ,,Mili Moi"
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gdzie jest oSwietlenie tylko wewn4trz posesji. Burmistrz odpowiedzial,2e lampy bgd4
zamontowane w okresie wakacyjnym, potem sytuacja siq zmienila - miaio to byi
montowane jesieni4. Teraz radny dowiedzial sig, ze jest tylko pozwolenie ZEORK-u na
monta2. Radny chcialby, aby bylo to ujEte w budZecie. Nie widzi, 2eby to moglo by6
szybko zrealizowane; kahdy m6wi, 2e inwestycje rozpoczqte majq byc zrealizowane.
Radny vwa2a, 2e trzy poruszone przez niego punkty nale?y zaliczyc do inwestycji juz
rozpoczEtych.

9. Radny Grzegorz KuSmierz w imieniu mieszkaric6w Ksi42e-Skroniowa Dolnego prosi,
aby Burmistrzprzyspieszylrozmory z PKP, poniewa?tqdrog4nie da siEje2dziC Radny
prosi o podjEcie starafi, aby chocia? zalata( dziury. Chodzi o drogE wzdlu? tor6w, kt6ra
nie jest przejgtaod kolei, od drogi powiatowej do truby.

10. Radny Jan Adamus popiera wniosek PanaZimocha odnoSnie oSwietlenia. ParE lat ternu
zdarzyl siE tam Smiertelny wypadek. Radny nie chcialby. Zeby historia siE powt6rzyla
r Zeby doszlo do podobnej tragedii.

11. Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkaric6w Ignac6wki poprosil Burmistrza, aby
wystosowal pismo do Generalnej Dyrekcji o poszerzenie zjazdu z F, 7 na drogg
powiatow4 Ignac6wka - Podlaszcze - Rak6w. Na zjezdzie jest wysepka. Samochodem
osobowym sig wjedzie, ale ci4gnikiem z przyczep% czy samochodem ciEzarowym - jest

to niemo2liwe.
12. Radny Zdzistaw Adamczyk ponawia wniosek o przejEcie drogi powiatowej Kulczyzna -

Podchojny. Mieszkaricy przeznaczyli fundusz solecki na tq drogq i nie bqd4 mogli
wyremontowad tego odcinka.

i3. Radny Zdzislaw Adamczyk popiera radnych w sprawie oSwietlenia i oSrodka zdrowia
w Radkowie. Trzeba zadba6, by te inwestycje znalazly siE w budzecie, bo to wola
o pomstg do nieba.

14. Radny Teodor Kot powie dzial, 2e na interpelacje z 25 czerwca I z 3 grudnia dostal dwie
roane odpowiedzi - interpelacja jest ta sama. Radny chcialby uzyska6 konkretnq
informacjE. W dniu 25 czerwca wnioskowal o uregulowanie sprawy zwiqzanej
ze zbromikiem malej retencji w Mnichowie. Burmistrz Piszczek odpisal, 2e ,Opr5cz
funkcji przeciwpoLarowej ten zbiornik pelni takZe funkcje retencyjnq r zabezpiecza
odprowadzenie wody z pasa drogowego". Na interpelacjq z dnia 3 grudnia, gdzie radny
wnioskowal o uruchomienie Srodk6w z Funduszu Ochrony Grunt6w Rolnych, Burnistrz
Wolski odpisai: ,,...o ile dotyczy to zbiornika spelniaj4cego funkcje malej retencji".
Wjednym piSmie od Burmistrza Piszczka jest informacja, Ze jest to zbiornik malej
retencji, a w piSmie od Burmistrza Wolskiego - o ile spelni on funkcje zbiornika malej
retencji. Radny pyta, czy ten zbiomik spelnia funkcje malej retencji, czy nie. Czy jest

mozliwe uzyskanie dofinansowanraz Funduszu Ochrony Grunt6w Rolnych?
15.Radny Teodor Kot powiedzial,2e jest okres zimy, przed paroma dniami byl okres

gololedzi. Na drogach powiatowych zmanla nawierzchnia, utworzyl siE l6d. W tej chwili
posypal Snieg. Te drogi biegnq przez wsie, gdzie nie ma chodnikow. Mieszkaricy pieszo
i samochodem poruszaj4 sig po tych drogach. Jest bardzo Slisko. Radny prosi Burmrslrza,
aby wystosowal pismo do zarzqdcy dr6g powiatowych, celem posypania tych dr6g
piaskiem, czy mieszanin4piasku z sol4 aby zlikwidowai tg gololed2.

A d . 5 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze Burmistrz przed

uszczeg6lowi, w kt6rym miejscu w Laskowie jest wieZa (Pkt 21 informacji).
Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaL,2e nie zdeyZyl rozpoznal sprawy;

czasie przekahe informacj q.

ses j4m6wi l ,2e

w najbliZszym



Wiqcej uwag nie zgtoszono.

A d . 6 .
Nie zgloszorlo uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady z poprzednich sesji.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji interpelacjiizapytafzpoprzedniej sesji.

Ad .8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalg nr LII/388/09 w sprawie wprowadzenia

zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz
P r ze ciw dziatania Narkomanii na rok 20 09, nastgpuj 4c4 ilo Sciq glo s6w :
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr LII/388/09 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Przed sesj4 radni otrzymali projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem, z naniesionymi

autopoprawkami Burm istrza.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e uzasadnienie zostato odczltane po naniesionych

autopoprawkach i dodal, 2e zostajq r6wniez zmienione zalqczniki zgodnie z tym, co radni
otrzymali przed sesj4.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial21 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr LII/389/09 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na2009 rok, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala m LIIl389l09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkq: w zal"qczniku nr 1 wprowadza sig:

Za\4cznik z naniesionymi autopoprawkami radni otrzymali przed sesj4.



Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczTtal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2I radnych.
Rada Mieiska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr LII/390109 w sprawie ustalenia

wykazu wydatk6w niewygasaj4cych z uplylvem roku budZetowego 2009, nastEpujqcq iloSci4
glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr LIIl390l09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e wz6r uchwaly zostal. przeslany z UrzEdu

Marszalkowskiego i jest tam bl4d. W zwiqzku z tym Burmistrz zglosil autopoprawkE:

$ 3 otrzymuje brzmienie: ,,Upowa2nia sip Burmistrza do zaci4gnipcia zobowiqzania
dlugoterminowego i podpisania weksla in blanco wraLz z deklaracj4 wekslow4 do kwoty
wynikajqcej z wysoko5ci dofinansowania inwestycji w Gminie Jpdrzej6w ze Srodk6w EFRR
wrlz z odsetkami. Realizacj a zabezpieczenia nastppowad bgdzie z dochod6w wlasnych
Gminy".

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial21 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr LIIl391l09 w sprawie przystqpienia do

Projektu inwestycyjnego qod nazwq ,,e-Swigtokrzyskie Budowa Systemu Informacji
Przestrzennej Wojewodztwa SwiEtokrzyskiego" r zabezpieczenia wkladu wlasnego, nastEpujqc4
iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1
/Uchwala nr LIIl39ll09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg:

$ 3 otrzymuje brzmienie: ,oUpowa2nia sip Burmistrza do zaci4gnipcia zobowi4zania
dlugoterminowego i podpisania weksla in blanco wraz z deklaracj4 wekslow4 do kwoty
wynikaj4cej z wysokoSci dofinansowania inwestycji w Gminie Jpdrzej6w ze Srodk6w EFRR
wrlz z odsetkami. Realizacja zabezpieczenia nastppowad bpdzie z dochod6w wlasnych
Gminy".

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W gtosowaniu wziElo udzial2l rcdnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr LIIl392l09 w sprawie przyst4pienia do

Projektu inwestycyjnego pod nazwq ,,e-Swiqtokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury
Informatycznej JST" i zabezpieczenia wkladu wlasnego, nastEpujqc4 iloSci4 glos6w:
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Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Uchwala nr LIIl392l09

2 l
0
0

w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg polegaj4c4 na dopisaniu w zal4czniku do

uchwaly w punkcie 7 kolejnego podpunktu o treSci: ,,Gminna Komisja Rozwiqzywania
Problem6w Alkoholowych".

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawei Olszak odc4tal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr LII/393/09 w sprawie przyjqcia

Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie dla Gminy Jgdrzej6w, nastqpuj4c4
iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 2 1
_ o
- 0

/Uchwala m LIIl393l09 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz6cy Rady Miejskiej o godzinie l215 oglosil przerwq trwaj4cq do godziny
1235.

Ad. 14.
Radny Adam Czajor w imieniu mieszkancdw ulicy Przypkowskiego powiedzial, ze pasy

zieleni pomiqdzy chodnikiem a jezdniq sq zasypane liStmi z jesieni. Radny prosi, zeby
to uprzqtnqt i wyvtisl6.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze jak stopnieje Snieg, to wyst4pi do Zarzqdu
Drog Powiatowych.

Radny Adam Czajor prosi o podanie do wiadomoici publiczne.i, w kt6rym ntiejscu bqdzie
pozegnanie sl arego roku.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e nie poda miejsca pozegnania roku, tylko poda
miejsce powitania roku 2010: bqdzie na placu przy ul. Chrobrego. Informacja, kt6ra ukazala siE
w Echu Dnia nie byla konsultowana z nikim w Urzqdzie Miejskim;jest to indywidualny pomysl
redaktora, kt6ry byl poproszony o sprostowanie. Od poniedzialku sq rozwieszone plakaty
informuj4ce, Ze pokaz sztucznych ogni bEdzie na placu przy ul. Chrobrego. Przed p61noc4 bEdzie
trochq muzyki, nastgpnie przywitanie nowego roku przez Burmistrza i Przewodnicz4cego Rady
Miejskiej orazpokaz sztucznych ogni i wypicie symbolicznej lampki szampana.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e po tylu latach,.jeden raz nie byla na ostatniej
sesji. Po tej sesji rozdzwonily siq telefony, czy to jest prawda, ie podro2ala woda i Scieki. (...) cty
Pan wie, co za te 15 groszy zostalo wykonane przez wodociqgi, (...) Jako najstarszcr radna
proszQ o poinformowanie mieszkancdw przez media, ktdrzy radni glosowali za podwyzkq wody
i iciekdw".

Radna Janina Szreniawa poprosila o udzielenie odpowiedzi na piSmie.



Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze udzieli odpowiedzi na piSmie, jednak nie jest

w stanie stwierdzid, ktorzy radni jak glosowali - nie ma takiej moZliwoSci i nie jest w stanie
poda6 tego do publicznej wiadomoSci. Nowe stawki za wodE i Scieki media juZ podaly.

Rudny Ptnt,el Faryna prosi o kopie korespondencji z PKP w sprawie dzierZav,y gruntu
potl drogq w Ksiqze-Skroniowie Dolnym.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedziat, ze wyst4pil do PKP o v,rydzierlawienie tej drogi.
Przed samymi SwiEtami byt w Lublinie, podpisywal akt notarialny o nastEpny odcinek KsiqZe -

Skroniowa Dolnego, ale dalej. Tak wigc postqpuje realizacja postulat6w radnych
o przejmowanie grunt6w od PKP. Rozmowy s4 bez przerwy prowadzone; jak tylko jest

moZliwoSc umawiane s4 spotkania z notariuszem. W sprawie ulicy Kolejowej jest robiony
projekt podzialu geodezyjnego. Jak projekt zostanie zreahzowany, przyst4pi do przejqcia

Radny Pawel Frtryna powiedzial, 2e w Ksiq2e-Skroniowie G6rnym w miesiqcu grudniu

iest robiona droga, natomiast chodnik na ul. Dmowskiego nie jest realizowany ze wzglqdu na
warunki atmosferyczne - tak odpowiedzial Pan Burmistrz. Radny pyta, dlaczego drogo iest
rohionu, a chodnik nic.

Radny Pawel Faryna poprosil o odpowiedZ na piSmie.

Radny Marian Zimoch przypomnial, ze na ostatniej sesji zglaszal problem dotyczqcy
sprzedazy bazy GS w Rakowie. Otrzymal odpowiedi, 2e dzialka nie zostala sprzedana. W zwiqzku
z tym radny pyta, czy Urzqd Miejski nie powinien wykupit tej nieruchomoici chocia2by pod
kqtem targowicy zwierzqcej dla rolnikfw. Nieruchomoit spelnia wszelkie wymogi dotyczqce
handlu i byloby lepie.j ni| obecnie, gdzie handel odbywa siq pod liniqwysokiego napiqcia.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Pan Wojciech Abramowicz
poinformowal, 2e nieruchomoS6 ta nie zostala sprzedana przez syndyka. Pomysl realizacii
targowicy zwierzgcej na tym terenie nie jest trafiony, poniewaZ do takiej targowicy nale?y
doci4gn46 infrastrukturE w postaci sieci kanalizacyjnej, wodoci4gowej, energetycznej. Oprocz
tego trzeba to uzgodni6 z Sanepidem, z Powiatowym Lekarzem Weterynarii. Poza tym
lokalizacja takiej targowicy w Rakowie mijalaby siE z celem. W tej chwili targowica plod6w
rolnych ma miejsce w Jpdrzejowie, wykorzystywana jest przez rolnik6w w spos6b bardzo
ograniczony - odbywajq sig tam umawiania na tranzakcje, natomiast same tranzakcje odbywaj4
siq wszgdzie, gdzie siq da, czyli na drogach dojazdowych, w gospodarstwach rolnych, i nie
odbywajq siE w tych porach, w kt6rych targowica jest czynna.

Radny Marian Zimoch przypomnial, 2e na ostatniej sesji radny Adamus pytal

o inwestycje dotyczqcq o1rodka zdrowia w Rakowie; dostal odpowiedi, ie bqdzie rozpatrln'vonct
przy ewentualnych autopoprawkach do budzetu. Radny LtwaZa, 2e ta inweslycia powinntt byt
priorytetowa i powinna byt ujqta w budzecie. Sq wszelkiego rodzaju pozv,olenia i plcrny na
budowq. Jak tq inwestycje bqdzie siq odHadat, to doidzie do takiego absurdu,.iak z wodociqgiem
w Rakowie, ze plany bqdq ale nie bqdqzrealizowane.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze w projekcie bud2etu jest zaplanowana dotacja
w wysokoSci 200 000 zlotych dla Zaldadu Podstawowej Opieki Zdrowotnej. Wszystko
rozstrzygnie siq przed lub na sesji budZetowej; radni zdecyduj4 czy nale|y remontowai oSrodki
tu, czy budowai oSrodek w Rakowie.

Radny Marian Zimoch powiedzial,
z Burmistrzem odnoSnie oiwietlenia pomiqdzy
odcine k nie o iwietlony.

2e jako soltys Rakowa od roku rozmawia
Rakowem a Wolicq. Jest tam okolo 600 metrov,y



Radny Jctn Adamus popiera wniosek Pana Zimocha odnoinie oiwietlenia. Parq lat lemtt
zdarzyl siq tam lmiertelny wypadek. Radny nie chcialby, 2eby historia siq powt1rzyla i zeby
doszlo do podobnej tragedii.

Burmistrz Marek Wolski potwierdzil,2e tak m6wil, ale przerazila go kwota. Trzeba mie6
pozwolenie na budowE, trzeba postawi6 dwa slupy. Kwota jest rzgdu 26 - 28 tysiqcy zlotych,
Zeby oSwietli6 ten odcinek. Burmistrz nie m6wi ,,nie" - zobaczy jak to bgdzie w budzecie.

Radny Grzegorz Kuimierz w imieniu mieszkanc1w Ksiq2e-Skroniowa Dolnego prosi, aby
Burmistrz przyspieszyl rozmowy z PKP, poniewa2 tq drogq nie da siq jeidzit. Radny prosi
o podjqcie starait, aby chociai zalatat dziury. Chodzi o drogq wzdluz tordvt, kt6ra nie .iest
przejqla od kolei, od drogi powiatowej do truby.

Burmistrz Marek wolski przypomnial,2e przed chwil4wyjasnial tE sprawE.

Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkanc6w Ignacdwki poprosil Burmistrza, aby
wystosowal pismo do Generalnej Dyrekcji o poszerzenie zjazdu z E 7 na drogq powiatowq
Ignac1wka - Podlaszcze - Rakdw.

Burmistrz Marek Wolski obiecal, 2e wyst4pi w tej sprawie, ale nie wie, jaki bgdzie
skutek.

Radny Zdzislaw Adamczyk ponawia wniosek o przejqcie drogi powiatowej Kulczyzna -
Podchojny.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e z ekonomicznego punktu widzenia lepiej
dolo2yc do dr6g powiatowych jak4S kwotE i poprosii, Zeby powiat to zrobll, czy zawrzec
umowQ, niz przejmowai. Trzeba byd Swiadomym, 2e przejgcie drogi to r6wnieZ utrzymanie
zimowe tej drogi, budowanie jej. To wejScie w nastEpne wydatki. Postulat radnego jest wazny;
najlepiej Zeby to gmina zrobila.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Remont6w Pani Marta Pqdzik - Prawda do dala, 2e
aktualnie powiat zwrocll siq do gminy, poniewaZ przygotowuj4 siE do podjEcia uchwaly
o przebiegu dr6g powiatowych na terenie powiatu, i trzeba bEdzie zaopiniowac tq sprawq.
W zwiqzku ztym nie mozna bwzyc czyichS plan6w.

Radny Zdzislaw Adamczyk powiedzial, ze powiat nie jest tq drog4 zainteresowany, bo to
droga typowo polna w ci4gu dr6g gminnych. Ta droga jest bardzo potrzebna rolnikom i radny
dziwi siq, ze Burmistrz z niechgci4podchodzi do tego tematu.

Naczelnik Prawda powiedziala, 2e sq zainteresowani, bo przebieg tej drogi jest ujEty
w materialach do uzgodnieri.

Burmistrz Marek Wolski zwrocil uwagQ, 2e radny nie dziwi sip Zarzqdowi Dr6g
Powiatowych, kt6ry ma drogq na stanie, a dziwi sig gminie i Burmistrzowi, Le nie jego droga
i nie robi.

Radny Teodor Kot powiedzial, ze jest okres zimy, przed paroma dnianti byl okres
gololedzi. (...) Rtrdny prosi Burmistrza, aby wystosowal pismo do zarzqdcy dr6g powiatowych,
celem posypnnia Qch drdg piaskiem, czy mieszaninqpiasku z solq aby zlikwidowat tq gololedi.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze wystosuje pismo w tej sprawie do powiatu.

Radny Teodor Kot powiedzial, ie na interpelacje z 25 czerwca i z 3 grudnia dostal dwie
rdzne odpowiedzi - interpelacja jest ta sama.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e odpowie na piSmie, bo musi to wyjaSnid
z Burmistrzem Piszczkiem.
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Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz
powiedzial, ze w odpowiedzi na pierwsz4 interpelacjE byl zapis, 2e jest to zbiornik
przeciwpo2arowy speiniajqcy funkcje malej retencji. To nie jest to2same ze zbiornikiem malej
retencji. Zasadnicz4funkcja tego zbiornika jest funkcja zbiornika przeciwpolarowego. Poniewaz
tam splywaj4 wody z wod opadowych Burmistrz napisal, ze spelnia funkciE zbiornika malej
retencji - ubocznie, nie jest to funkcja podstawowa.

Ad. 15.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poprosil sekretarza obrad

o rozdanie kalendarzy dla radnych.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz:

zloaone ptzez Pani4 Bozeng Trelg - Kamifrsk4 w dniu 7 grudnia 2009 roku,
poinformowa\, ze Pani BoZena Trela - Kamiriska zloLyla w dniu 7 grudnia 2009
roku do Urzqdu Miejskiego w Jqdrzejowie odwolanie adresowane do Wojewody
SwiEtokrzyskiego, w kt6rym wnosi o uchylenie w trybie nadzoru uchwaly nr
LIl38Il09 w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnoSi Kierownika Zakladu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzej owie. Przewodniczqcy poinformowal,
2e pismo jest do wgl4du w Biurze Rady Miejskiej.
odczytal pismo Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie w sprawie
przedtuaenia terminu kontroli zasadnoSci sporzqdzania dokumentacji technicznej
na inwestycje niezrealizowane w okresie od 2004 do 2008 roku wraz
zuzasadnieniem lw zalqczeniu do protokolul.
odczytal ofertp SwiEtokrzyskiej Agencji Rozwoju Regionu SA w Kielcach,
dotyczqcq szkolenia z zakresu nowej ustawy o finansach publicznych.
Przewodniazqcy dodal, 2e w chE6 uczestnictwa w szkoleniu nalezy zglosi6
w Biurze Rady Miejskiej.

Radny Pawel Faryna podzigkowal Burmistrzowi za oSwietlenie.
Radna Janina Szreniawa zapytala Burmistrza, czy gmina dzierlawi tory kolejowe

w4skotorowe na czas nieokreSlony. Gmina co rok wplaca 60 000 na kolejkE. Bylo powiedziane,
Ze bqdzie sig placi6 tylko przez 2 lata - a potem sejmik. - My nie u2ytkujemy tak tej kolejki, jak

gminy, a placimy.
Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e gmina ma umowg uLyczenia teren6w - nie

placimy za dzieraawE. 60 000 to jest udzial wedlug stat, kt6re ponosi Sp6lka Ciuchcia Ekspres
Pondzie. Fakt, ze biznesplan zakladal, 2e w 2008 roku sp6lka bqdzie samofinansuj4ca siq.
Niestety, tak siE nie dzieje. Gmina jest zwiqzana; to nie jest tak, 2e wychodzi ze sp6lki. Musi
znale2c kogoS, kto wykupi udziaty. Na uwagq radnej Szreniawy odno6nie sprz4tania i wycinania
chaszczy Burmistrz odpowiedzial, Ze ten obowiqzek spoczywa na sp6lce, w kt6rej jest 7
udzialowc6w.

Radny Grzegorz KuSmierz zap74al, gdzie sig majqleczyc studenci, ktorzy mieszkaj4
w naszej gminie, jeaeh przez 10 miesiEcy se na studiach w Krakowie, czy w Kielcach, ? w

okresie wakacji, czy ferlt zachoruj4. Radny ma sygnaly,2e w oSrodku w Rakowie nie chcE ich
przyjmowai. Jak zachoruje w Jgdrzejowie, to ma jechai siE leczy6 tam, gdzie studiuje?

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze kahdy ma lekarza pierwszego kontaktu i do
niego powinien siq zglaszac.

Radny Adam Czajor powiedzial, ze studenci do 25 roku 2ycia, je2eli rodzice pracujq i s4
ubezpieczeni * maj4 ubezpieczenia. Ale co ze studentami, kt6rych rodzice nie pracuj4? Na
studiach maj4 ubezpieczenie, a tutaj na miejscu?
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Burmistrz Marek Wolski zapytal, czy tojest kompetencja Bunnistrza.
Radny Jan Adamus powiedzial,, ze ma wielu znajomych student6w i nie spotkal siq

z sy.tuacj 4 wskazanq pr zez t adnego KuSmierza.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e je2eli byl taki przypadek, to radny powinien

podai szczegolowe informacje i dane.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal 2yczenia od Posla na Sejm RP

Miroslawa Pawlaka.
Posel na Sejm RP Pani Maria

przy dokonywaniu analizy okazuje
Ka2demu nale?y sig taka anahza i
za zaproszenia na sesjQ; przeprosila
na uczestnictwo w sesjach. Nastgpnie

Przewodnicz4cy Rady Pawel
i zloZvt 2vczenia noworoczne.

Zuba powiedziala,2e koniec roku, to czas podsumowari;
siE, ze mamy osi4gniEcia i mamy z czego by6 dumni.

taka ocena. Pani Posel podzigkowala za wsp6lpracE,
za to, 2e nie zawsze czas i zobowiqzania pozwolily

Pani Posel zloLyla 2y czenia na 2010 rok.
Blaszkiewicz podziqkowal Pani Posel za cieple slowa

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz w imieniu prezydium wszystkim obecnym
z\o ZvI 2v czenia noworoc zne.

Ad .  16 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w JEdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 13''

zamkn4l obrady LII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
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